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PROTOKÓŁ nr 2/14 

 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miejskiej w Wieluniu 

odbytego w dniu 29 grudnia 2014 r., w sali nr 101 Urzędu Miejskiego w Wieluniu  

pod przewodnictwem Pana Sławomira Kaftana 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Pan Zdzisław Czerniak  

2. Pan Franciszek Dydyna - zastępca 

3. Pan Sławomir Kaftan – przewodniczący 

4. Pan Czesław Korpal 

5. Pan Mieczysław Majcher 

6. Pan Piotr Radowski 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Pan Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Pani Danuta Kondracka – Skarbnik Miasta 

3. Pani Maria Zarębska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości            

i Planowania Przestrzennego 

4. Pan Andrzej Dąbrowski – Dyrektor ZOPO-W 

 

Lista obecności członków komisji oraz obecnych gości stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Wielunia – Pana Pawła Okrasy.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2014 

rok.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLI/489/14 zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki Wodnej             

w Łodzi na  finansowanie  planowanego deficytu  budżetu Gminy Wieluń. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/436/13 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2014-2021. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2014. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia    

z Powiatem Wieluńskim. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy.  

10. Sprawy różne, korespondencja. 

11. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan dokonał otwarcia posiedzenia witając serdecznie 

wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził prawomocność obrad (na stan 6 członków, 

obecnych 6). 

Punkt 2  

Prezentacja porządku obrad. 
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Przewodniczący Sławomir Kaftan poinformował, że każdy z radnych porządek obrad 

otrzymał. Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad.  

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Wielunia – Pana Pawła Okrasy (zał. nr 2).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan stwierdził, że wynagrodzenie burmistrza powinno być 

takie samo, jak w poprzedniej kadencji. Złożył wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

zmian do przedłożonego projektu uchwały i zaproponował, aby stawka wynagrodzenia 

zasadniczego wynosiła 5250, 00 zł, dodatek funkcyjny był w wysokości 2100, 00 zł, a 

dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego. Zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem.  

 

Głosowało 6 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 6 głosach „za”) przyjęła wniosek 

przewodniczącego komisji. Komisja wydała negatywną opinię nr 1/2/14 do projektu uchwały                

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Wielunia – Pana Pawła Okrasy, 

stanowiącą zał. nr 3 do protokołu. 

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2014 rok 

(zał. nr 4). 

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka poinformowała, że wpłynęło pismo z WFOŚiGW       

w Łodzi z informacją o przyznaniu dofinansowania w formie pożyczki i dotacji na zadanie 

„Europejskie Centrum Kultury, Dialogu i Pojednania w Wieluniu – przebudowa i rozbudowa 

Kino-Teatru Syrena”. Dodała, że zostanie przedłożony radzie projekt uchwały o zaciągnięciu 

pożyczki z WFOŚiGW w Łodzi. Podkreśliła, że trzeba będzie wprowadzić zmiany do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2014 rok. 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zastanowił się, czy WDK spełni przedstawione warunki.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Głosowało 6 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 6 głosach „za”) zaopiniowała 

projekt w ww. uchwały wraz z poprawkami. Opinia nr 2/2/14 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLI/489/14 zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na  

finansowanie  planowanego deficytu  budżetu Gminy Wieluń (zał. nr 6). 

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Głosowało 6 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 6 głosach „za”) zaopiniowała 

projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia nr 3/2/14 stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/436/13 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2014-2021 (zał. nr 8). 

 

Uwag nie stwierdzono. 
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Głosowało 6 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 6 głosach „za”) zaopiniowała 

projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia nr 4/2/14 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Punkt 7  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2014 (zał. nr 10). 

 

Radny Czesław Korpal zapytał, czy kwota 800 000, 00 zł przechodzi na następny rok? 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan odpowiedział, że pieniądze te muszą fizycznie istnieć        

i zostaną wydane, gdy zadania, na które zostały przeznaczone zostaną zrealizowane.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Głosowało 6 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 6 głosach „za”) zaopiniowała 

projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia nr 5/2/14 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Punkt 8 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia          

z Powiatem Wieluńskim (zał. nr 12). 

 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Głosowało 6 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 6 głosach „za”) zaopiniowała 

projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia nr 6/2/14 stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

 

Punkt 9 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (zał. nr 14). 

 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Głosowało 6 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 6 głosach „za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia nr 7/2/14 stanowi zał. nr 15 do 

protokołu.  

Punkt 10 

 

Sprawy różne, korespondencja. 

 

Punkt 11 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:      

   

Agnieszka Badera 

                                                                                                             Przewodniczący komisji 

 

        Sławomir Kaftan 


